



Macao
澳门



China
中国



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



Riyuebei-Zhuhai Grand Theatre
日月贝-珠海大剧院



Huitong Ancient Village
会同古村



Cruise Tour view Hong Kong
-Zhuhai-Macao Bridge
船游港珠澳大桥



Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
长隆海洋王国



Zhuhai Yu Nv
珠海渔女



Grilled Pot Tea
围炉煮茶体验



Ruins of St. Paul's
大三巴牌坊



精简行程

第一天

启程 ✈️ 香港 🚗 珠海

(机上用餐)

****乘坐穿梭巴士通过港珠澳大桥前往珠海****
☑ 玖洲道商业中心

第二天

珠海

(早/午/晚)

☑ 珠海长隆海洋王国 (欣赏烟花表演) (含门票)

第三天

珠海

(早/午/晚)

☑ 会同古村
☑ 穿汉服体验
☑ 品尝当地茶果+围炉煮茶体验 (6-8人围一炉)
☑ 珠海渔女
☑ 日月贝-珠海大剧院 (外观)
☑ 情侣路
☑ 船游港珠澳大桥

第四天

珠海 🚗 澳门

(早/午/晚)

☑ 大三巴牌坊
☑ 妈祖庙
☑ 威尼斯人

第五天

澳门 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动

第六天

抵达



✓ 4早餐/2午餐/2晚餐

风味餐:

★ 泥烩鸡风味餐
★ 湾仔海鲜街海鲜餐
★ 广式早茶点心餐+烧鹅风味餐
★ 企鹅酒店自助晚餐



酒店住宿 (4晚)

✓ 珠海-东方印象酒店或同级 x3晚
✓ 骏龙酒店或同级 x1晚

观光景点:

珠海

- ◆ **会同古村** - 百年会同, 大学小镇, 走进会同阅古今。会同村位于珠海高新区唐家湾镇西南部, 是珠海保存最完好的古村落, 至今已有将近三百年的历史。在飞速发展的经济特区当中, 它依旧保持着古朴、优雅与宁静, 一条条青砖瓦路弯弯曲曲至凤凰山的深处, 好似远离尘嚣“世外桃源”。在这里, 汉服拍摄成为了一种别样的体验。身着华丽的汉服, 穿梭在古村的街巷之间, 仿佛穿越到了古代的会同, 与古人共舞。每一处景致, 每一块砖瓦, 都成为了最佳的拍摄背景。茶果是会同的特色食物, 用糯米粉或粘米粉作外皮, 内放馅料, 外裹芭蕉叶。一口咬下, 口感糯滑还有芭蕉叶的清香。此外, 围炉煮茶也是会同古村的一大特色。与家人或朋友围坐在火炉旁, 一边品茗着香浓的茶水, 一边欣赏着古村的美景, 实在是人生一大乐事。
- ◆ **船游港珠澳大桥** - 珠海市九洲邮轮有限公司全新推出的“珠澳海湾游”, 航线从湾仔码头出发, 途经珠海国际会展中心、横琴金融岛、澳门新葡京娱乐城、澳门观光塔、西湾大桥、澳凼大桥、友谊大桥、澳门国际机场、珠海口岸人工岛、港珠澳大桥等景点, 全程90分钟, 游客有足够的时间欣赏两岸风景和拍照, 还能让游客近距离一睹港珠澳大桥的真容。
- ◆ **珠海渔女** - 珠海渔女雕像位于珠海风景秀丽的香炉湾畔, 是珠海的标志性景观, 也是珠海这座海滨城市的象征。美丽的珠海渔女佩戴珍珠、身披渔网, 双手高举着一颗浑圆的珍珠宝物, 带着喜悦而又含羞的神情, 向世界昭示着光明, 向大海奉献着珍宝, 整个雕塑的神态栩栩如生。
- ◆ **日月贝 (珠海大剧院)** - 珠海大剧院 (也称日月贝) 作为珠海独特的地标建筑, 伫立一岸, 可堪惊艳。创新影像科技, 勾勒光影视觉下的极致纹理, 熔炼海洋文化艺术血液与基因, 打造珠海个性化城市名片。它是珠江三角洲地区首个集高雅艺术殿堂、市民休闲场所、旅游观光胜地于一体的城市地标性建筑, 也是我国唯一建在海岛上的大剧院。
- ◆ **情侣路** - 情侣路位于广东省珠海市, 全长28公里, 是世界上最长的海滨观光路, 被誉为珠海的“万里长城”。情侣路几十公里的路面全是由一块块方方正正的砾岩铺成的, 不是千篇一律, 而是始终如一, 秀雅恬静。
- ◆ **珠海长隆海洋王国** - 长隆海洋王国位于广东省珠海市横琴粤澳深度合作区, 是全球最大的海洋主题公园。共拥有八大主题园区, 其全面整合珍稀的海洋动物、顶级的游乐设备和新奇的大型演艺, 全力建设和打造的中国人自主研发、拥有自主知识产权的世界顶级主题公园。长隆海洋王国曾经连创七项纪录, 并于2014荣获全球主题娱乐协会TEA颁发的“主题公园杰出成就奖”, 是中国主题公园首次获得这一业界“奥斯卡”级殊荣。

澳门

- ◆ **大三巴牌坊** - 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑, 也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门大街附近的小山丘上, 是当年圣保罗教堂的遗迹。
- ◆ **妈祖庙** - 是澳门现存庙宇中有实物可考的最古老的庙宇, 也是澳门文物中原建筑物保存至今时间最长的, 于2005年作为澳门历史城区的一部分获列入世界遗产名录。早期称娘娘庙、天妃庙或海觉寺; 后定名“妈祖阁”, 华人俗称“妈阁庙”。
- ◆ **威尼斯人** - “威尼斯人”又被大家叫做“澳门威尼斯人”、“澳门威尼斯人度假村”或者“威记”, 位于澳门路氹城填海区的金光大道地段, 开幕时是亚洲最大的单幢式酒店以及全球第二大建筑物, 也是澳门最大型的豪华酒店之一。澳门威尼斯人度假村集博彩、酒店、餐饮、购物娱乐中心为一体, 酒店仿佛一个巨大的宫殿迷宫, 装饰富丽堂皇, 流露着极具张扬的奢华……

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



The Venetian Macao
威尼斯人



Mud Stew Chicken
泥焗鸡



Mazu Temple
妈祖庙



SCHEDULE

D1

DEPARTURE **HONGKONG** **ZHUHAI**
(MOB)

****Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge****

(By Public Shuttle)

☒ Jiuzhoudao Shopping Park

D2

ZHUHAI (B/-/D)

☒ Zhuhai Chimelong Ocean Kingdom
(With Fireworks Show) (Include Entrance Ticket)

D3

ZHUHAI (B/L/D)

- ☒ Huitong Ancient Village
- ☒ Wearing Hanfu Experience
- ☒ Taste Local Dessert + Grilled Pot Tea Experience (6-8pax)
- ☒ Zhuhai Yu Nv
- ☒ Riyuebei-Zhuhai Grand Theatre (Outlook)
- ☒ Lovers Road
- ☒ Cruise Tour view Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge

D4

ZHUHAI **MACAO** (B/L/-)

- ☒ Ruins of St. Paul's
- ☒ Mazu Temple
- ☒ The Venetian Macao

D5

MACAO **DEPARTURE** (B/MOB)

☒ Free & Easy

D6

ARRIVAL



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Mud Stew Chicken Cuisine
- ★ Wanchai Seafood Cuisine
- ★ Cantonese Dim Sum + Roast Goose Style Meal
- ★ Chimelong Penguin Hotel Dinner Buffet



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ The Oriental Impression Hotel or similar classe x3 Nights
- ✓ Grand Dragon Hotel or similar classes x1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

ZHUHAI

- ◆ **Huitong Ancient Village** - Centennial Huitong, university town, into the ancient and modern. Huitong Village is located in the southwest of Tangjiawan Town, Zhuhai High-tech Zone. It is the best-preserved ancient village in Zhuhai, with a history of nearly 300 years. In the rapid development of the special economic zone, it still maintains the primitive simplicity, elegance and quiet, a green brick road winding to the depths of the Phoenix Mountain, as if far away from the noisy "paradise". Here, Hanfu photography has become a unique experience. Dressed in gorgeous Hanfu, shuttling through the streets and alleys of ancient villages, as if traveling to the ancient city of Huitong, dancing with the ancients. Every scene, every brick and tile, has become the best shooting background. Tea and fruit is the special food of Huitong, which uses glutinous rice flour or sticky Rice noodles as the skin, with stuffing inside and banana leaves outside. Taking a bite, the taste is sticky and smooth, with a refreshing aroma of banana leaves. In addition, brewing tea in a furnace is also a major feature of Huitong Ancient Village. Sitting around the fireplace with family or friends, sipping fragrant tea while enjoying the beautiful scenery of the ancient village, is truly a great joy in life.
- ◆ **Cruise Tour view Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge** - The newly launched "Zhuhai Macao Bay Tour" by Zhuhai Jiuzhou Cruise Line Co., Ltd. starts from Wanzai Ferry Terminal and passes through attractions such as Zhuhai International Convention and Exhibition Center, Hengqin Financial Island, Macau New Lisboa Entertainment City, Macau Sightseeing Tower, Xiwan Bridge, Macau Taipa Bridge, Friendship Bridge, Macau International Airport, Zhuhai Macau Port Artificial Island, Hong Kong Zhuhai Macao Bridge, etc. The entire journey takes 90 minutes, allowing tourists enough time to enjoy the scenery and take photos on both sides of the strait. It can also provide tourists with a close-up view of the true appearance of the Hong Kong Zhuhai Macao Bridge from a "bridge power" to a "bridge power".
- ◆ **Zhuhai Yu Nv** - Located on the bank of the beautiful Xianglu Bay, Zhuhai is a symbol of Zhuhai and a symbol of the coastal city of Zhuhai. The beautiful Zhuhai fishing girl collar wearing pearl, body broker fishing net, hands high holding a round pearl treasure, with a happy and shy look, to make the light to the world clear, to the sea offering treasure, the whole sculpture expression is lifelike.
- ◆ **Riyuebei (Zhuhai Grand Theatre)** - Zhuhai Grand Theatre (also known as Riyuebei), as a unique landmark of Zhuhai, stands on a shore. Innovate image technology, outline the ultimate texture under the vision of light and shadow, melt the blood and genes of Marine culture and art, and create a personalized city name card of Zhuhai. It is the first urban landmark building in the Pearl River Delta region integrating elegant art palace, civic leisure places and tourist resort. It is also the only grand theater built on an island in China.
- ◆ **Zhuhai Lovers Road** - Located in Zhuhai city, Guangdong Province, with a total length of 28 kilometers, it is the longest seaside sightseeing road in the world and is known as the "Great Wall" of Zhuhai. The road surface of dozens of kilometers is all paved by pieces of square conglomerate, not uniform, but consistent, elegant and quiet.
- ◆ **Chimelong Ocean Kingdom** - located in the Hengqin Guangdong Macao Deep Cooperation Zone of Zhuhai City, Guangdong Province. It is the world's largest ocean theme park. We have a total of eight theme parks, which comprehensively integrate rare marine animals, top-notch amusement equipment, and novel large-scale performances. We are committed to building and creating a world-class theme park independently developed by Chinese people with independent intellectual property rights. Chimelong Ocean Kingdom has set seven consecutive records and won the "Outstanding Achievement Award for Theme Parks" from the Global Theme Entertainment Association TEA in 2014, marking the first time a Chinese theme park has won this industry "Oscar" level honor.

MACAO

- ◆ **Ruins of St. Paul's** - Ruins of St. Paul's in Macao are marvelous sample of the Catholic history of this former Portuguese colony
- ◆ **Mazu Temple** - is the oldest temple in Macao. It is also the longest preserved building in the central Plains of Macao. In 2005, it was listed on the World Heritage List as a part of the historic city of Macao. In the early days, it was called Niangma Temple, Tianfei Temple or Haijue Temple; later it was named "Mazu Pavilion", commonly known as "Ma Temple" in Chinese.
- ◆ **The Venetian Macao** - "Venetian" is also called "Venetian", "Venetian resort" or "wei", located in the coloane reclamation golden avenue, the opening is Asia's largest single type hotel and the world's second largest building, is also one of the largest luxury hotel in Macao. Macau Venetian resort integrates gambling, hotel, catering, shopping and entertainment center as one, the hotel is like a huge palace smaze, decorated with rich hall, revealing a very conspicuous luxury.....

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.